
 

 

 

 

Yrkande       2024-09-25 

 

 

Utredning av skillnader i vårdbeläggning mellan Halmstad och Varberg 

Under året har nämnden fått information om att beläggningen på PIVA i Halmstad har minskat under 

en längre period samtidigt som beläggningen på PIVA i Varberg har varit oförändrad. Vi 

Socialdemokrater anser att det är anmärkningsvärt att beläggningen skiljer så mycket mellan två 

utbudspunkter.  

Målet med utredningen är att identifiera orsakerna till dessa skillnader och säkerställa att invånarna i 

hela Halland får en jämlik tillgång till vård, oavsett var de bor. Det är avgörande att alla invånare, 

oavsett ort, erbjuds likvärdig vård och behandling och vi måste arbeta för att minska eventuella 

ojämlikheter inom regionen. 

Socialdemokraterna yrkar: 

Att en utredning genomförs för att undersöka de skillnader i beläggning som finns mellan PIVA i 

Halmstad och Varberg. 

 

Helén Ung Le (S)  

Per-Yngve Bengtsson (S) 

Emelie Lindqvist (S) 


